
Stanovisko výboru Ústeckého krajského sdružení 

k záležitosti kolem střelnice Kývalka 

 

 
Účastníci zasedání :  Andrej Gecik, Miroslav Krystyník, Ing. Roland Hase, Sonja     

             Chmelová, Zdeněk Boháček, Jiří Boháček, Ing. Jaroslav  

             Krása, Vlastimil Koula, ing. Vladimír 

             Kousal, Šlechta Pavel, Vaněk Miroslav 

            

  

 Výbor Ústeckého krajského sdružení Českého střeleckého svazu se v rámci 

svého řádného 4. zasedání  dne 3. prosince 2009 zabýval se vší vážností a 

odpovědností  situací, která se vytvořila kolem střelnice Kývalka v prostoru 

Autodromu Brno. 

 Po diskusi, ze které jednoznačně vyplynul souhlas s postupem VV na jeho 

zasedání dne 19. listopadu 2009, přijal jako součást svého usnesení toto stanovisko: 

 

1. Ústecké krajské sdružení se se vší odpovědností jednoznačně staví za 

rozhodnutí VV ČSS ze dne 19. listopadu 2009 o prodeji střelnice Kývalka v co 

nejkratší době jako  za nejschůdnější a nejrychlejší řešení stávající situace 

 

2. Ústecké KS ČSS je rovněž proti svolání mimořádného sjezdu ČSS, a tím 

potvrzuje právoplatnost rozhodnutí VV ze dne 19. listopadu 2009. 

 

3. Každou snahu o prodlužování řešení problému kolem střelnice Kývalka 

považuje  za vědomou a úmyslnou snahu bránit realizaci rozhodnutí VV a tím 

úmyslně způsobit ČSS už v tak komplikované situaci nenahraditelné škody. 

 

4. Jednoznačně souhlasí a podporuje záměr využít utržené finance pro 

urychlenou rekonstrukci náhradní střelnice v Soběšicích 

 

 Stanovisko  bylo  schváleno 10 hlasy. Jeden se zdržel. 

 

 

 Děčín, 3. prosince 2009 

 

 Za Ústecké krajské sdružení 

 Andrej  Gecik 

 předseda výboru ÚKS  


